
 

1 
 

 

SE.BRM.0002.10.2024 

 

Protokół nr 7 

 

VII Sesja RMiG Kórnik odbyła się 30 października 2024 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego, Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono  

o godzinie 16:40 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, radca prawny 

Przemysław Barczyński, kierownicy i zastępcy kierowników wydziałów Urzędu MiG 

Kórnik, przedstawiciele Kórnicko – Bnińskiego Bractwa Kurkowego, przedstawiciele KKS 

Kotwica oraz Andrzej Sznura prezes Stowarzyszenia Jeziora Kórnickie. 

   

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła VII Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 19 radnych. Rada Miasta i Gminy Kórnik miała 

kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy zebrani mają uwagi  

do ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Radca prawny Przemysław 

Barczyński wyjaśnił powód rezygnacji z wprowadzenia do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia 

prawa (sprawę omawiała K.IRiPP na posiedzeniu 24.10.2024). Wskazał,  

że wnioskodawczyni zostanie udzielona odpowiedź z urzędu. Radny Adam Zydroń 

zawnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kórnik, ponieważ dokument  

nie uzyskał opinii Wód Polskich. 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglomeracji Kórnik - p.8k. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Wystąpienie przedstawicieli Kórnicko - Bnińskiego Bractwa Kurkowego. 

5. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 
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 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

7. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

 a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

 b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

 c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

 d) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego, 

 e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, 

 f) ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony 

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości niezamieszkałych, 

 g) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości, 

 h) ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych – 

sołtysów, 

 i) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzaju i wysokości stypendiów sportowych dla zawodników za osiągnięte wyniki 

sportowe oraz nagród i wyróżnień Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik dla trenerów i innych 

osób wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej, 

 j) określenia zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji 

zabytków, 

 k) zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kórnik,  

 l) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Poznańskiemu, 

 m) zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych 

zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 
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 n) zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych 

zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 

 o) zmieniająca uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych 

zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi, 

 p) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Czołowie, 

 r) nadania nazwy ulicy w miejscowości Robakowo, 

 s) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Kamionki, 

 t) zgłoszenia sołectwa Radzewo do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+", 

 u) zgłoszenia sołectwa Kamionki Stare do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+", 

 w) zniesienia statusu pomnika przyrody, 

 x) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania doraźnej komisji statutowej, 

 y) rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik, 

 z) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich 

Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku, 

 aa) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich 

Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku, 

 ab) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich 

Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku. 

 ac) PROPOPZYCJA WPROWADZENIA: przedłużenia terminu rozpatrzenia wezwania 

do usunięcia naruszenia prawa. 

9. Interpelacje. 

10. Zapytania. 

11. Wnioski radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

14. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radną Martę Kowalczyk. 
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Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert 

Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Kowalczyk 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

  

3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument jest załącznikiem do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z VI Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 
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Radny Sebastian Stein nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

  

4. Wystąpienie przedstawicieli Kórnicko - Bnińskiego Bractwa Kurkowego: 

Sprawozdanie bractwa jest załącznikiem do protokołu. 

Po wysłuchaniu informacji burmistrz Przemysław Pacholski złożył podziękowania  

za zaangażowanie w życie społeczności lokalne, współprace i reprezentowanie gminy. 

Podkreślił, że włodarze Kórnika zawsze mogą polegać na KBBK. Zadeklarował wsparcie. 

Ze słowami burmistrza zgodziła się przewodnicząca rady. Następnie przypomniała  

o zaplanowanym na 11 listopada br. Niepodległościowym Turnieju Strzeleckim. Prezes 

bractwa przedstawił szczegóły wydarzenia. 

 

5. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Informacje są załącznikiem  do protokołu. 

Nie zadano pytań.  

 

6. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Burmistrz Przemysław Pacholski i wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówili najistotniejsze 

punkty ze sprawozdania z działalności międzysesyjnej (dokument załączony  

do protokołu). 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska odniosła się do informacji z punktów 14. i 16. 

Zapytała o nowe inwestycje firmy Raben. Burmistrz odpowiedział, że podmiot się rozwija 

i chce zakupić grunty od MTP. Następnie przewodnicząca zapytała o tymczasowy plan 

ruchu drogowego podczas budowy drogi wojskowej. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

przedstawił szczegóły inwestycji. Zapewnił, że do końca roku prace nie będą ingerowały 

w obecny układ drogowy. Utrudnienia pojawią się wiosną 2025 roku.  

Radna Danuta Paluszkiewicz zapytała o ewentualną lokalizację warsztatów (p. 25.). 

Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że jest to rejon ulic Składowej  

i Magazynowej w Gądkach. 

Radny Robert Maliński zapytał o lokalizację inwestycji z planów firmy Panattoni i nowy 

układ drogowy (p.18.). Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że plany dotyczą dróg 
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włączanych do ronda przy ul. Stachowskiej w Żernikach. Koszty budowy ma ponieść 

inwestor.  Rozmawiano także  nt. transportu pracowników. 

 

6a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz 

– Napieralska. 

Radny Adam Zydroń zapytał o termin wykonania ul. Zwierzynieckiej w Kórniku – Bninie. 

Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że wykonawca musi zrealizować zadanie 

w 6 miesięcy od podpisania umowy. Dokument powinien być podpisany w ciągu miesiąca. 

Radny zgłosił problem z wyżłobioną przez wody opadowe niecką u zbiegu ulic Lisiej  

i Zwierzynieckiej w Kórniku – Bninie. Burmistrz wskazał, by takie sytuacje zgłaszać  

na bieżąco do wydziału ET UMiG Kórnik. 

Radny Maciej Brylewski zapytał, w związku z nierozstrzygnięciem przetargu  

na dokumentację ul. Wspólnej w Szczytnikach, czy urzędnicy zakładają, że wysokość 

ofert w kolejnej procedurze będzie niższa. Burmistrz odpowiedział, że tak. Podkreślił,  

że w omawianym przetargu najniższa oferta przekraczała środki zarezerwowane  

w budżecie gminy o 200 tys. zł. 

 

6b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie stanowi załącznik.  

Nie zadano pytań. 

 

6c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Sprawozdanie stanowi załącznik.  

Nie zadano pytań. 

  

6d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Sprawozdanie stanowi załącznik.  

Nie zadano pytań. 
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7. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdania przewodniczących komisji są załącznikami do protokołu. 

Nie zadano pytań. 

  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

8a,b) Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach 

 - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037, 

 - zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki I do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2024-2037, 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

  

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki II zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2024-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

  

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Kórnik na lata 2024-2037  

- z autopoprawkami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/89/2024  

 

Radny Wojciech Fieduk zwrócił uwagę na propozycję przekazania 130 tys. zł KKS 

Kotwica. Powiedział, że w jego opinii dofinansowanie dla ww. klubu budzi niejasności. 

Przekazywane środki są znacznie wyższe niż te, które otrzymują inne kluby sportowe. 

Zapytał, co KKS Kotwica daje w zamian i czy jest brana pod uwagę propozycja 

wprowadzenia bezpłatnych biletów dla mieszkańców gminy. Prezes Andrzej Giczela 
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poinformował, że: w piłkę gra 460 zawodników. Prowadzone są zajęcia dla seniorów – 

piłka chodzona. Planowane jest utworzenie ligi amatorów. Prezes zapewnił,  

że wprowadzenie darmowych biletów dla mieszkańców nie jest problemem. Możliwość 

ma być dołączona do oferty Kórnickiej Karty Mieszkańca. Radny Wojciech Fieduk 

wskazał, że wątpliwość budzi dofinansowanie dla drużyny seniorów. Zapytał  

ilu wychowanków KKS Kotwica gra w seniorskim zespole. Prezes klubu odpowiedział,  

że członkami drużyny jest 6 mieszkańców MiG Kórnik, z czego 3 to wychowankowie 

klubu. Dodał, że działa także zespół rezerw. Radny przypomniał, że podczas posiedzenia 

K.BiF 20.06.2024  prezes mówił o 10 mieszkańcach gminy. Wskazał, że klub sprowadza 

zawodników spoza gminy, sowicie ich opłaca, a nie buduje tożsamości społecznej. Radny 

Wojciech Fieduk zaapelował, by KKS Kotwica stawiał na młodzież z MiG Kórnik.  

Radny Wojciech Fieduk złożył wniosek o wykreślenie propozycji przekazania 130 tys. zł  

klubowi z autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 

rok. 

W dalszej części dyskusji przedstawiciele klubu, radni i burmistrz wymieniali argumenty. 

Szczegółowy przebieg rozmowy zarejestrowany jest na nagraniu z VII Sesji RMiG Kórnik: 

https://kornik.esesja.pl/transmisja/59198/viiasesjaaradyamiastaaiagminyaak%C3%B3rni

ka-aa30102024.htm od 1 godziny, 4 minuty, 58 sekundy do 1 godziny, 17 minuty,  

30 sekundy. 

Głosowano w sprawie: 

zniesienia z autopoprawki zapisu: zwiększyć wydatki o kwotę 130.000,00 zł  

z przeznaczeniem na dotacje dla podmiotów niezaliczanych do sektora finansów 

publicznych na zadania w zakresie kultury fizycznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Sebastian Stein, Helena Świdurska 

PRZECIW (12) 

https://kornik.esesja.pl/transmisja/59198/viiasesjaaradyamiastaaiagminyaak%C3%B3rnika-aa30102024.htm
https://kornik.esesja.pl/transmisja/59198/viiasesjaaradyamiastaaiagminyaak%C3%B3rnika-aa30102024.htm
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Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, 

Adam Lewandowski, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki I do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, 

Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (6) 

Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Robert Maliński, Sebastian Stein, 

Helena Świdurska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

  

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki II do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok . 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 
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Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok z autopoprawkami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

PRZECIW (1) 

Robert Maliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Helena Świdurska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

 Uchwała nr VII/90/2024 

  

8c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od środków transportowych: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/91/2024 

  

8d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczania podatku rolnego: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/92/2024 
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8e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty  

dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

oraz ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/93/2024 

  

8f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik  

lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych  

na terenie nieruchomości niezamieszkałych: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony  

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości niezamieszkałych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/94/2024 

  

8g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/95/2024 
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8h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia zasady przyznawania, 

wysokość diet i zwrotu kosztów podróży służbowej dla przewodniczących organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysów: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Radni pełniący funkcję sołtysów oświadczyli, że nie będą brali udziału w głosowaniu.  

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia zasady przyznawania, wysokość diet i zwrotu kosztów podróży służbowej 

dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych – sołtysów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Helena Świdurska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Walczyk 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/96/2024 

  

8i) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych  

dla zawodników za osiągnięte wyniki sportowe oraz nagród i wyróżnień Burmistrza Miasta 

i Gminy Kórnik dla trenerów i innych osób wyróżniających się osiągnięciami w działalności 

sportowej: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 
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zmiany uchwały w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju  

i wysokości stypendiów sportowych dla zawodników za osiągnięte wyniki sportowe  

oraz nagród i wyróżnień Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik dla trenerów i innych osób 

wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/97/2024 

  

8j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania dotacji  

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 
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Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/98/2024 

   

8l) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Poznańskiemu, 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/99/2024 

  

8m) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu 

Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/100/2024 

  

8n) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu 

Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/101/2024 
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8o) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przejęcia od Powiatu 

Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań 

publicznego zarządzania drogami powiatowymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/102/2024 

  

8p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości położonej  

w Czołowie: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcie umowy 

sprzedaży nieruchomości położonej w Czołowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/103/2024 

  

8r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Robakowo: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Robakowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/104/2024 

  

8s) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom 

w miejscowości Kamionki: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 
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zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Kamionki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/105/2024 

  

8t) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia sołectwa Radzewo do Programu 

"Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+": 

 Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszenia sołectwa Radzewo do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+". 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/106/2024 
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8u) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zgłoszenia sołectwa Kamionki Stare  

do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+": 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszenia sołectwa Kamionki Stare do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+". 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/107/2024 

  

8w) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 
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Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/108/2024 

  

8x) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania doraźnej 

komisji statutowej: 

Pozytywna opinia K.Statutowej. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji statutowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian 

Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 

Robert Maliński 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/109/2024 

  

8y) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 

Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie: 
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rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, 

Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/110/2024 

  

8z) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Radny Sebastian Stein poinformował, że w sprawie skarg z punktów 8z) – 8ab) 

postępowanie prowadzi Kuratorium Oświaty w Poznaniu. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich 

Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/111/2024 

  

8aa) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich 

Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/112/2024 

  

8ab) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 im. Teofili z Działyńskich 

Szołdrskiej-Potulickiej w Kórniku. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Anna Maria Andrzejewska, Michał Buchwald, Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona 

Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej 

Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Brylewski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bajoński, Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VII/113/2024 

  

 9. Interpelacje: 

Interpelacje są załącznikami do protokołu. 

Radny Jerzy Walczyk przedstawił interpelację w sprawie zakupu nieruchomości  

przy Letniej w Borówcu. Stanowisko poparli radni Anna Maria Andrzejewska i Jarosław 

Janowski. 

Radny Piotr Szczepaniak przedstawił interpelację w sprawie zarezerwowania w budżecie 

gminy na 2025 rok środków na oświetlenie Szerokiej w Robakowie. 

Radna Helena Świdurska przedstawiła interpelację w sprawie zarezerwowania  

w budżecie gminy na 2025 rok środków na sterylizację zwierząt. 

Radny Wojciech Fieduk przedstawił interpelację w sprawie harmonogramu przejmowania 

dróg wewnętrznych. 

 

10. Zapytania: 

Zapytanie radnego Piotra Szczepaniaka w sprawie etapu modernizacji Słonecznej  

w Dziećmierowie jest załącznikiem do protokołu. 
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Radny Jarosław Janowski zapytał, czy mimo przegranej w BOGK projekt „Kurki kórnickie” 

będzie realizowany. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że pomysł jest dobry. 

Propozycja realizacji może być rozpatrzona.  

Radny Robert Maliński zapytał na jakim etapie jest pozyskiwanie decyzji ZRID  

dla inwestycji ul. Dworcowej w Robakowie Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, 

że problemem jest pozyskanie uzgodnień PKP. Szczegóły przedstawiła zastępczyni 

kierownik Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik Joanna Ogierman. 

Radna Marta Kowalczyk przekazała pytanie użytkowników targowiska w Kórniku  

o budowę toalet. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak wyjaśnił, że obecnie ustawione  

są toalety przenośne. Trwają rozmowy nt. modernizacji budynku sąsiadującego  

z nieruchomością. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że budynek zostanie 

wykorzystany na potrzeby urzędu i targowiska. Wskazał, że mieszkańcy otrzymali nowe 

lokale.  

Radnego Wojciech Fieduk omówił złożone w formie pisemnej zapytanie w sprawie 

wodociągu w Runowie (załącznik do protokołu). Przedstawił kolejne 2 pytania dotyczące 

miejscowości: 

- o możliwość naprawienia nawierzchni przy przystanku autobusowym. Wyjaśnił,  

że po ulewnych deszczach tłuczeń wypada spod kół autobusów na przystanek. Kierownik 

Anna Borowiak  powiedziała, że pismo w sprawach Runowa złożył także sołtys. Część 

wniosków została przekazana Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Kierownik 

wskazała, że przystanek zlokalizowany jest przy drodze powiatowej. Zapewniła,  

że wystąpi do ZDP o wykonanie niezbędnych napraw; 

- o remont budynku gospodarczego na boisku. Burmistrz zapewnił, że zadanie zostanie 

wykonane w 2025 roku. 

Radny Sebastian Stein zapytał, w imieniu mieszkańców Koninka, o budowę ulic Błękitnej 

i Niebeskiej. Szczegóły przygotowania dokumentacji przedstawiła pani Joanna Ogierman. 

Powiedziała, że jeśli do budżetu gminy na 2025 rok zostaną wpisane odpowiednie środki, 

realizacja zadania jest możliwa. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zaznaczył,  

że w omawianym rejonie trwa budowa drogi wojskowej. Modernizacja kolejnych ulic może 

być dużym utrudnieniem. 
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Radny Jerzy Rozmiarek zapytał, czy przy cmentarzach będą ustawione przenośne 

toalety. Wiceburmistrz odpowiedział, że tak. 

 

11. Wnioski radnych: 

Wnioski złożone w formie pisemnej są załącznikami do protokołu. 

Radny Jarosław Janowski omówił wniosek w sprawie naprawy wyjazdu z ul. Gruszkowej 

na Szkolną w Borówcu. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że prowadzone  

są rozmowy z właścicielem sąsiedniej nieruchomości. Po uchwaleniu studium burmistrz 

zaproponuje radnym zmianę planu miejscowego w celu uregulowania spraw 

drogowych.  

Radna Marta Kowalczyk omówiła wniosek w sprawie rozbudowy OSP Szczytniki. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że dokumentacja dla zadania  

jest opracowana. Realizacja zależy od wpisania środków do przyszłorocznego 

budżetu. 

Radny Wojciech Fieduk omówił wniosek w sprawie finansowania projektu „Aktywny fyrtel 

Dachowa”. 

Radny Adam Lewandowski przedstawił wniosek w sprawie modernizacji  

i termomodernizacji budynku gminnego przy ul. Poznańskiej 34a w Kórniku. Burmistrz 

Przemysław Pacholski odpowiedział, że trwa przygotowanie dokumentacji  

dla inwestycji. 

Radny Michał Buchwald przedstawił wniosek w sprawie doposażenia sali OSP Kórnik  

w system nagłośnienia. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że pracownicy 

UMiG Kórnik pracują nad usprawnieniem/ wymianą systemu. 

  

12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

Radna Helena Świdurska odniosła się do odpowiedzi dotyczącej budowy domu kultury  

w Kamionkach. Powiedziała, że dwie wskazane lokalizacje są dobre. Zapytała, gdzie 

ostatecznie będzie realizowana inwestycja. Burmistrz Przemysław Pacholski zauważył, 

że radna pytała o możliwości budowy. Decyzje będą podejmowane, gdy urząd będzie 

przystępował do prac.  
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13. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Radna Marta Kowalczyk pozytywnie oceniła ustawienie donic z roślinnością  

przy przystankach autobusowych. 

Radny Piotr Szczepaniak zwrócił uwagę na formę pisemną nazw sołectw Robakowo – 

wieś i Robakowo – osiedle. Zauważył, że w części pism nie jest stosowany myślnik.  

Radny Maciej Brylewski poinformował, że rozliczenia finansowe Amatorskiej Ligi Piłki 

Nożnej znajdują się w UMiG Kórnik. 

Radny poinformował, że 3 zawodników z gminy Kórnik (2 kolarzy, 1 łucznik) otrzymało 

stypendia sportowe od Marszałka Województwa Wielkopolskiego. 

Przedstawiciel KKS Kotwica podziękował za przekazane pieniądze. 

Radna Marta Kowalczyk poprosiła o przekazanie informacji nt. budowy chodnika wzdłuż 

ul. Mostowej w Szczytnikach. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział,  

że skompletowano dokumentację dla pierwszego odcinka. Obecnie trwają prace  

nad kolejną dla części gruntów zakupionych przez gminę.  

Pan Andrzej Sznura prezes stowarzyszenia Jeziora Kórnickie przedstawił wniosek  

o wyznaczenie linii brzegowej jeziora Bnińskiego. Powiedział, że wg szacunków zadanie 

może kosztować około 350 tys. zł. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły, podając przykład 

prac geodezyjnych przy wytyczaniu drogi wojskowej, uznał, że koszt będzie wyższy. 

Wniosek poparli radni Adam Zydroń i Adam Lewandowski. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły zwrócił uwagę na prace Rządu RP nad rozdziałem kompetencji Wód Polskich. 

Zaproponował odłożenie sprawy do czasu podjęcia decyzji na poziomie centralnym. 

Radny Zydroń zaproponował zadanie pytania dotyczącego kosztów Wodom Polskim. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przypomniała, że z okazji Święta 

Niepodległości Polski w Kamionkach odbędzie się bieg, a bracia kurkowi organizują 

turniej strzelecki w Dziećmierowie. 

Następnie poinformowała o terminach kolejnych posiedzeń rady: sesja – 27.11.2024, 

komisje 19 i 21.11.2024. 

Radny Adam Zydroń poinformował, że w listopadzie burmistrz ma przedstawić radnym 

projekt uchwały w sprawie studium kierunków i uwarunkowań zagospodarowania 
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przestrzennego gminy. Zapytał, czy radni chcą zwołania dodatkowego posiedzenia 

K.IRiPP. Uznano, że decyzja zostanie podjęta w listopadzie br. 

 

14. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła VI Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

                   

       

Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

      /-/ Anna Maria Andrzejewska 

 

 

Protokołowała Helena Cyranik 

 

  

 


